

Antrag I flustix RECYCLED

Application



A. Antragsteller

Applicant

Interessent / Firma

Applicant / Company

Straße

Street

Postfach

PO Box

PLZ / Ort / Land

Postal Code / City /

Country

Ansprechpartner

Contact Person

Telefon

Telephone

E-Mail

E-mail

VAT ID

USt-ID

B. Zertifikationsinformationen

Certificate Information

B.1 Zertifikats- und Siegelsprache: Entweder Englisch oder Deutsch ist verpflichtend! Jede weitere Sprache ist optional.

Certificate & Seal Languages: Either English or German is mandatory! Every additional language is optional.

Englisch

English

Deutsch

German

Französisch

French

Spanisch

Spanish

Andere

Other

B.2 Zertifikatsdruck und -Ausstellung

Certificate printing and issuance

als Digitalversion

as digital version

als Papierversion

as paper version

C. Produktinformationen

Product Information

Welche Produkte soll zertifiziert werden?

Which products shall be certified?

Voraussichtlicher Rezyklat-Anteil im Produkt

Expected recycled content in the product

PIR-, PCR-Rezyklat oder Mix

PIR-, PCR-Recyclates or mixture

PIR

PCR

Mix

Untertypen (z.B. unterschiedliche Farben, Größen)

Subtypes (e.g., different colors, sizes)

Typ und Art des Materials (z.B. Plastik, PE)

Material type (e.g., plastic, PE)

C.1 Handelt es sich bei dem Produkt um ein Lebensmittelkontaktmaterial?

Is the product intended for food contact?

Ja

Yes

Nein

No

Falls Ja, bitte Verwendungszweck angeben:

If yes, please specify intended use:

C.2 Bitte geben Sie die Herkunft, Quelle und den Sektor für das eingesetzte Rezyklat an (z.B. Haushalt, Gewerbe, Industrie), Sektor (z.B. Verpackung, Bauwesen, WEEE, Landwirtschaft):

Please specify the origin, source and sector of the recyclate used (household, commercial, industrial), sector (packaging, construction, WEEE, agriculture):

D. Produktionsschritte

Production Steps

Welche Produktionsschritte werden in Ihrem Unternehmen bzw. bei welchen Ihrer Zulieferer durchgeführt (Herstellung von rezyklierten Granulaten, Zwischenprodukte, Endprodukte)? Bitte listen Sie alle Produktionsstandorte **mit Ortsangabe** und den jeweiligen Produktionsschritten auf:

What kind of production steps are carried out at your production site and which are carried out by your suppliers (production or recycled granules, intermediates, products)? Please specify all production sites **and locations** with the corresponding production steps.

1. _____
2. _____
3. _____
4. _____
5. _____

Welcher Produktionsschritt/Unternehmen und/oder Zulieferer sind bereits nach DIN EN ISO 14021 und/oder DIN EN 15343 zertifiziert (siehe oben)?

Which of your production step/company and/or suppliers are already certified according to DIN EN ISO 14021 and/or DIN EN 15343 certification (see above)?

- | | | | | |
|----|----|----|----|----|
| 1. | 2. | 3. | 4. | 5. |
|----|----|----|----|----|

D.1 Werden Zwischenhändler mit Lagerung eingesetzt?

Are intermediaries with storage involved?

Ja

Yes

Nein

No

Falls ja, bitte benennen Sie diese in der obigen Liste.

If so, please specify this in the list above.

D.2 Werden Broker / Zwischenhändler ohne Lagerung eingesetzt?

Are brokers / intermediaries without storage involved?

Ja

Yes

Nein

No

E. Zusätzliche Anforderungen für Kunststoffe mit Lebensmittelkontakt

Additional Requirements for Plastics Intended for Food Contact

Nur auszufüllen, wenn C.1 = Ja
Only to be completed if C.1 = Yes

- | | | | |
|------------|--|-----------|------------|
| E.1 | Liegt für die Recyclinganlage ein Eintrag im Union Register vor?
Is the recycling plant listed in the Union Register? | Ja
Yes | Nein
No |
| E.2 | Liegt eine gültige Autorisierung der Europäischen Kommission für den Prozess vor?
Is there a valid authorisation by the European Commission for the process? | Ja
Yes | Nein
No |
| E.3 | Liegt eine gültige Konformitätserklärung (DoC) gemäß VO (EU) 2022/1616 für alle Chargen vor?
Is there a valid Declaration of Compliance (DoC) according to Regulation (EU) 2022/1616 for all batches? | Ja
Yes | Nein
No |
| E.4 | Wurden Migrationsprüfungen nach VO (EU) 10/2011 bzw. EN 1186 durchgeführt?
Have migration tests been carried out according to Regulation (EU) 10/2011 or EN 1186? | Ja
Yes | Nein
No |

Alle Angaben werden vertraulich behandelt und ausschließlich zum Zweck der Zertifizierung verwendet.
All given information is handled confidentially and will exclusively be used in order to process this certification.

Unterschrift des Antragstellers:
Signature of applicant

Ort/Datum
Place/Date

Hinweis: Mit der Unterschrift bestätigt der Unterzeichner die Richtigkeit der Angaben.
Note: By signing, the signee confirms the accuracy of the information provided.